

**William R. Hite, Jr., Ed.D.**

ស្នងការ

9 កុម្ភៈ 2021

ជូនចំពោះក្រុមគ្រួសាររបស់មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia ជាទីរាប់អាន

នៅថ្ងៃចន្ទ ទី៨ ខែកុម្ភៈ យើងបានបើកទ្វារសាលារៀនរបស់យើង ដើម្បីស្វាគមន៍គ្រូបង្រៀន ថ្នាក់បុរេមត្តេយ្យកម្រិត២ និងបុគ្គលិកទ្រទ្រង់របស់យើងឲ្យត្រឡប់មកកាន់អគាររបស់គេវិញ ដើម្បីឲ្យពួកគេអាចចាប់ផ្តើមការបណ្តុះបណ្តាលដែលចាំបាច់ និងការរៀបចំថ្នាក់រៀនដែល មានសារៈសំខាន់សម្រាប់ពួកគេ ក្នុងការដឹកនាំទៅរកបរិយាកាសសិក្សាដែលមានសុវត្ថិភាព និងមានការចូលរួមសម្រាប់សិស្ស។ កាលវិភាគតាមប្រព័ន្ធអនឡាញសម្រាប់ពីរសប្តាហ៍បន្ទាប់ សម្រាប់សិស្សថ្នាក់បុរេមត្តេយ្យកម្រិត២ ត្រូវបានកែសម្រួលយ៉ាងជាក់លាក់ ដើម្បីឲ្យគ្រូបង្រៀន មានពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីរៀបចំសម្រាប់ការត្រឡប់មកវិញរបស់សិស្សរបស់យើងនៅថ្ងៃ ទី 22 ខែកុម្ភៈ។ ការត្រឡប់មកវិញរបស់បុគ្គលិកទៅកាន់អគារ ឆ្លុះបញ្ចាំងពីការរៀបចំយ៉ាង ប្រុងប្រយ័ត្ននិងដោយផ្អែកទៅលើវិទ្យាសាស្ត្ររយៈពេល 11ខែ ដោយបុគ្គលិកនៃមណ្ឌល សិក្សាធិការរាប់ពាន់នាក់ដែលបាននិងកំពុងធ្វើការដោយមិននឿយណាយនៅក្នុងសាលារៀន របស់យើង ដើម្បីធានាថាសាលារៀនទាំងអស់មានកម្រិតសុវត្ថិភាពយ៉ាងទូលំទូលាយដែលដាក់ ចេញតាមការណែនាំដោយមជ្ឈមណ្ឌលគ្រប់គ្រងនិងបង្ការជំងឺ និងក្រសួងសុខាភិបាលនៃទីក្រុង Pennsylvania និងទីក្រុង Philadelphia។ កម្រិតសុវត្ថិភាពទាំងនេះរួមមាន៖

- ការពង្រឹងរបៀបវារៈនៃការសម្អាត ដោយប្រើប្រាស់ផលិតផលលាងសម្អាតដែលមាន ការអនុញ្ញាតពីទីភ្នាក់ងារការពារបរិស្ថាន
- ការរៀបចំថ្នាក់រៀន និងបន្ទប់ទឹកជាថ្មីដើម្បីធានាការរក្សាគម្លាតសង្គម

- ការដាក់ស្លាកសញ្ញាស្តីពីបរិមាណផ្ទុកចំនួនមនុស្សជាអតិបរមា និងផ្ទាំងណែនាំសុវត្ថិភាពនៅពាសពេញ
- របៀបវារៈមុនពេលត្រួតពិនិត្យសម្រាប់អនុវត្តលើសិស្ស និងមនុស្សពេញវ័យ
- សម្ភារៈឧបករណ៍ការពារខ្លួន (PPE) សម្រាប់បុគ្គលិក និងសិស្សានុសិស្ស ដើម្បីគាំទ្រដល់ការតម្រូវឲ្យពាក់ម៉ាស់ និងការរុំមុខអំឡុងពេលនៅសាលារៀន
- របាំងប្លាស្ទិកក្រាស់ថ្លានៅក្នុងការិយាល័យ
- កន្លែងលាងសម្អាតដៃនិងកន្លែងផ្តល់ទឹកពិសាដែលមិនចាំបាច់ប៉ះផ្ទាល់នៅគ្រប់ផ្លូវដើរ

មកទល់នឹងបច្ចុប្បន្ន មណ្ឌលសិក្សាធិការបានចំណាយថវិកាប្រមាណ 65លានដុល្លារមកហើយ ដោយសារតែជំងឺ COVID-19។ ថវិកានោះរួមបញ្ចូលជិត 4លានដុល្លារនៅក្នុងការវាយតម្លៃការជួសជុល និងការធ្វើឲ្យប្រសើរឡើងនូវប្រព័ន្ធបន្សុទ្ធស្រាប់ ដើម្បីធានាឲ្យមានលំហូរខ្យល់ដែលល្អចំពោះសុខភាព [ដោយយោងទៅតាមការណែនាំពីទីភ្នាក់ងារការពារបរិស្ថាន](#)។ កង្ហារជាប់បង្អួចត្រូវបានដំឡើងជាបណ្តោះអាសន្ននៅក្នុងបន្ទប់ទាំងអស់ដែលមិនមានការដំណើរការប្រព័ន្ធបន្សុទ្ធស្រាប់។ បន្ថែមពីនេះទៀត យើងបានវិនិយោគជាង 250លានដុល្លារ តាំងពីខែមីនាឆ្នាំ2020 ដើម្បី៖ បញ្ជាក់ថាសាលារៀនចំនួន 28 បន្ថែមទៀតមិនមានជាតិសំណរ រុះរើចេញជាង 229,000 ហ្វីតការ៉េ (ពីរហិចតា) សម្ភារៈដែលផ្ទុកនូវសារធាតុអាបេស្តូសដូចជា បំពង់អ៊ីសូឡង់ និងឥដ្ឋការ៉ូនៅក្នុងសាលារៀនចំនួន 183; បញ្ចប់គម្រោងសំខាន់ៗដូចជា មន្ទីរពិសោធន៍វិទ្យាសាស្ត្រនិងកុំព្យូទ័រថ្មីៗ ការកែលម្អបន្ទប់ទឹក ការដំឡើងទូចាក់សោ ការដំឡើងប្រព័ន្ធមេកានិចនៅក្នុងសាលារៀនចំនួន 11 និងធ្វើទំនើបកម្មថ្នាក់រៀនអក្ខរកម្មដំបូងចំនួន 147។

វិធានការសុវត្ថិភាព និងការធ្វើឲ្យប្រសើរឡើងទាំងអស់នេះហួស និងលើសពីលក្ខខណ្ឌទាំងប្រាំមួយដែលសហព័ន្ធគ្រូបប្រៀននៃក្រុង Philadelphia បានចរចានិងយល់ព្រមយ៉ាងច្បាស់លាស់ នៅក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងអនុស្សរណៈសម្រាប់ការត្រឡប់មកកាន់អគារសិក្សាវិញរបស់បុគ្គលិកប្រកបដោយសុវត្ថិភាព៖ ការសម្អាត; ការធ្វើឲ្យមានអនាម័យ និងការសម្លាប់មេរោគនៅទូទាំងអគារសិក្សាទាំងមូល; ការផ្គត់ផ្គង់សម្ភារៈលាងសម្អាតដៃគ្រប់គ្រាន់ និងការដំណើរការនៃឡាបូមកន្លែងលាងសម្អាតដៃនៅក្នុងសាលារៀន; ទឹកលាងដៃសម្លាប់មេរោគសម្រាប់បុគ្គលិកប្រើប្រាស់; របាំងប្លាស្ទិកក្រាស់ថ្លាដែលបានដំឡើងនៅក្នុងការិយាល័យសាលារៀន;

របៀបវារៈនៃការរក្សាគម្លាតសង្គមដែលបានដាក់ចេញ; និងម៉ាស់ក្រណាត់ដែលបានផ្តល់ជូន  
ដោយយោងទៅតាមរបៀបវារៈនៃសម្ភារៈឧបករណ៍ការពារខ្លួន។

យើងទាំងអស់គ្នាចែករំលែកគោលដៅរួមនៃ ការការពារសុខភាពនិងសុខុមាលភាពនៃ  
សិស្សានុសិស្សនិងបុគ្គលិករបស់យើង ខណៈដែលយើងបន្តជាមួយនឹងការចូលរៀននៅ  
សាលារៀនឡើងវិញក្នុងអំឡុងពេលនៃជំងឺរាតត្បាតជាសកល COVID-19 នេះ។ វិទ្យាសាស្ត្រ  
ដែលបានមកពី CDC បានបញ្ជាក់ច្បាស់ ថានៅពេលដែលបម្រុងប្រយ័ត្នផ្នែកសុវត្ថិភាពត្រឹម  
ត្រូវត្រូវបានដាក់ចេញ ហានិភ័យនៃការចម្លងជំងឺគឺទាប។ កម្រិតសុវត្ថិភាពទាំងអស់នេះត្រូវ  
បានដាក់ចេញ។ ខណៈដែលគ្រូបង្រៀននិងសមាជិក PFT ផ្សេងទៀតរបស់យើងមិនត្រូវបាន  
តម្រូវឲ្យត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញនៅពេលនេះ ដោយសារតែយើងរង់ចាំជំហានបន្ទាប់ពីអ្នក  
សម្រុះសម្រួល យើងបន្តជំរុញឲ្យពួកគេត្រឡប់មកសាលារៀនវិញដើម្បីឲ្យពួកយើងអាចរៀបចំ  
ខ្លួនដើម្បីបញ្ចូលសិស្សានុសិស្សថ្នាក់បុរេមត្តេយ្យកម្រិត 2 ចំនួន 9,000នាក់ ដែលគ្រួសារចង់និង  
ត្រូវការឲ្យកូនរបស់ពួកគេបន្តជាមួយនឹងការចូលរៀននៅសាលារៀនឡើងវិញនៅថ្ងៃទី 22  
ខែកុម្ភៈ។ មនុស្សនៅសាលារៀនបន្ថែមទៀតក៏នឹងជួយក្នុងការកំណត់បញ្ហានានាដែលយើងអាច  
ដោះស្រាយបានមុនពេលដែលសិស្សានុសិស្សត្រឡប់មកវិញ។ យើងក៏មានភាពសប្បាយរីករាយ  
ដែលបានធ្វើការជាមួយសាលាក្រុង Philadelphia និងមន្ទីរពេទ្យកុមារនៃក្រុង Philadelphia  
ក្នុងការប្រឹងប្រែងដើម្បីធ្វើឲ្យកន្លែងចាក់វ៉ាក់សាំងនៅសាលារៀនអាចប្រើប្រាស់បាននៅទូទាំង  
ទីក្រុងដើម្បីឲ្យបុគ្គលិករបស់យើងអាចមានជម្រើសក្នុងការទទួលបានវ៉ាក់សាំងដោយងាយ  
ស្រួលនិងដោយឥតសង្ស័យនៅពេលដែលមានវ៉ាក់សាំងសម្រាប់ផ្តល់ជូន។

យើងយល់ស្របជាមួយទស្សនៈដែលថាយើងទាំងអស់គ្នាស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនេះជាមួយគ្នា។  
ហេតុដូច្នេះហើយ យើងបានចូលរួមក្នុងការបន្តកិច្ចពិភាក្សាជាមួយនឹងអ្នកជំនាញផ្នែកសុខភាព  
មន្ត្រីរបស់សាលាក្រុង និងសហភាពមណ្ឌលសិក្សាធិការទាំងអស់អំឡុងពេលនៃដំណើរការ  
នេះទាំងមូល។ យើងកំពុងរង់ចាំជំហានបន្ទាប់លើដំណើរការនៃការសម្រុះសម្រួលពីសាលា  
ក្រុងដើម្បីឲ្យយើងអាចដោះស្រាយបញ្ហាដែលបានកំណត់នានានិងធ្វើចំណាត់ការទាំងអស់គ្នា  
ដោយមិនមានការពន្យារពេល។

ដោយសេចក្តីគោរពរាប់អាន

William R. Hite Jr., Ed.D.

ស្នងការ

មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia